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OR-RM.0012.2.14.2019  
 
 
 

Protokół Nr 4/19 
z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 23 kwietnia 2019 r.                                                                                                                                                                                                
w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz o godzinie 9.00 otworzyła 

posiedzenie komisji.  

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego       

9 członków komisji stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Nieobecni Radni Pan Patryk Bociek, Pan Tomasz Skotnicki. Pan Radny Maciej Szlagowski 

przybył na posiedzenie Komisji około godziny 10:00, na punkt dotyczący analizy materiałów 

na sesję. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego protokołu.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji przedstawiła poniższy porządek posiedzenia, do którego 

nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja Przedszkola Samorządowego w Koronowie. 

3. Analiza  materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.            
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Ad. 2  Wizytacja Przedszkola Samorządowego w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji wraz z Dyrektor MGZE w Koronowie Panią Ewą Chytła udali się 

na wizytację Przedszkola Samorządowego z Oddziałami Integracyjnymi w Koronowie, 

budynek przy ul. Dworcowej. 

Członkowie Komisji przeprowadzili wizytację Przedszkola Samorządowego                 

z Oddziałami Integracyjnymi w Koronowie, przeprowadzili rozmowę z Dyrektor placówki.  

Po powrocie z wizytacji (około godz. 10:00) podsumowano przedstawione              

w przedszkolu informacje. W związku z realizowaną inwestycją rozbudowy przedszkola    

na ul. Paderewskiego i połączenia go z budynkiem żłobka Dyrektor MGZE p. Ewa Chytła 

poddała pod rozwagę zmiany organizacyjne w funkcjonowaniu przedszkola i żłobka. 

Wskazano również, że Gmina Koronowo jako jedna z nielicznych w kraju uzyskała 

tak dużą dotację na utworzenie sal do rehabilitacji dzieci. Podkreślono ważną rolę 

wczesnego wspomagania rozwoju dziecka. 

W dyskusji zapytano również o możliwości liczebne dot. przyjęcia dzieci do obu 

placówek Przedszkola Samorządowego w Koronowie, wskazano, iż będzie to 12 grup,      

po 6 grup w każdym budynku. 

 

 
Ad. 3  Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w  Koronowie. 
 

 

Skarbnik gminy szczegółowo omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

  Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Skarbnik gminy szczegółowo omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2019. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 
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powyższy projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2019. 

 

Kierownik Wydziału Finansów i Budżetu Pani Barbara Koniarska szczegółowo omówiła 

projekty uchwał: 

1. w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatków od osób fizycznych 

wpłacanych w formie łącznego zobowiązania pieniężnego oraz podatków: rolnego, 

od nieruchomości i leśnego nie stanowiących łącznego zobowiązania pieniężnego 

oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze 

inkasa podatków od osób fizycznych wpłacanych w formie łącznego 

zobowiązania pieniężnego oraz podatków: rolnego, od nieruchomości        

i leśnego nie stanowiących łącznego zobowiązania pieniężnego oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

2. w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysom. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania 

diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

– sołtysom. 

 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata 

Zwierzyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 

 

1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „GOŚCIERADZ – STRUMYKOWA” dla terenu położonego                 

w Gościeradzu, gm. Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 
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2. W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „PARK PRZEMYSŁOWY” dla terenu położonego w Koronowie, gm. 

Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami               

i Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner szczegółowo omówiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, położonej       

w Koronowie, stanowiącej własność Gminy Koronowo na rzecz użytkownika wieczystego. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej, położonej w Koronowie, stanowiącej własność Gminy Koronowo na 

rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Inspektor Biura Rady Miejskiej Pani Aneta Babińska przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków       

i Petycji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 
 
 

Ad. 4  Sprawy bieżące komisji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz odczytała Członkom 

Komisji treść pisma otrzymanego do wiadomości – od Przewodniczącego OKSM                 

w Koronowie dot. prośby o naprawienie zjazdu do ul. Pomianowskiego  

 

Pismo stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego Protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz zaapelowała             

o złożenie wniosku do Burmistrza Koronowa w imieniu Członków Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego z prośbą o zwrócenie się do Starostwa Powiatowego          



5 
 

w Bydgoszczy o naprawę drogi Wierzchucin Królewski – Popielewo i zainteresowanie się 

stanem tej drogi. 

 

 

Ad. 5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Zastępca Przewodniczącego Komisji Pani 

Elżbieta Mojzesowicz  Tomasz Skotnicki zamknęła posiedzenie komisji. 

 
 
 
 
Protokół sporządziła    Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Aneta Babińska 
Inspektor 
Biuro Rady Miejskiej            /-/ Elżbieta Mojzesowicz 


